
 

 

 
Referat 

 
 

Skolebestyrelsesmøde tirsdag den 

den 11. juni kl. 18.00- 21.00, 2019 

Der er spisning i Hjallerup Idrætscenter kl. 19.30. 

 
 

 

 
STED: Hjallerup Skole  

         Husk at lave aftale med eleverne, der skal med. 
 
 

 
 

 
DELTAGERE 
 
              
Forældrevalgte:   Medarbejdere:   
Mikael Christensen                HJ  Christoffer Mariegaard LBO FL  
Malene Frølund               HJ  Rasmus Kyvsgaard-Elsberg FL  
Heidi Selmer Pedersen HJ  Susanne Jensen KL  
Louise Sofie Tønnesen    FL Afbud Mette Kirkegaard-Kjær HJ  
Birgitte Lorentzen          FL  Ledere:   
Rikke Marie Boe FL Afbud Rie Dam Vineke FL  
Lisa Thorlund KL Afbud Helle Faber KL Afbud 
Flemming Wittenberg KL  Michael Ring HJ  
Maj Britt Overgaard KL     
Elever:      
Simon Rishøj FL Afbud Pia Bering   
Victoria Engsig Christoffer-
sen 

HJ Afbud Hans Jørgen Bæk   

Mille Holvaldt KL Afbud    
 
 
 
   
DAGSORDEN 
 
 

1. Referat fra sidste møde. 
Er der spørgsmål/kommentarer til 

     det udsendte referat 
 
 
 

 
1. Referat fra sidste møde 
Der var ingen spørgsmål til det udsendte 
referat. 



Side 2 

 

 
 

2. Elever. 
 

 
 
2. Elever 
Intet 
 

      
3. Sager 

 
Princippet for kommunikation imellem 
skole og hjem. Bilag  
Endelig godkendelse 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
           Årsberetningen. 
           Hvad gør vi lige? 
 
 
 
 
 
 
           Kort gennemgang af rapport fra  
           SMAK. 
           SMAK er bestilt til at se på skoler-   
           nes faglokaler, kapacitet, special- 
           undervisningsområdet, og mulig- 
           heder for at lave varierende læ- 
           ringsmiljøer. 
            
 
 

  
3. Sager 
 
Princippet for kommunikation imellem 
skole og hjem 
Der var enkelte forslag til rettelser fra 
behandlingen af princippet i MED-
udvalget: 

- Kontakt til personalet i dagligda-
gen: Der står ikke længere intra, 
som er blevet rettet til Aula 

- Kontakt til personalet i dagligda-
gen: Frist for svar er blevet rettet 
til 48 timer 

- Møder: Formulering vedr. elever-
nes læring er blevet rettet til den 
enkelte elevs trivsel og læring 

- Møder: Det blev besluttet, at den 
løbende faglige udvikling kan føl-
ges i MinUddannelse 

- Forældrenes ansvar: At vise inte-
resse for barnets skolegang samt 
deltage i forældremøder, andre 
arrangementer og holde sig orien-
teret 

- Skolebestyrelsens ansvar: At sik-
re, at princippet bliver evalueret. 

 
Princippet bliver rettet til med de ind-
komne forslag og sendes ud. 
 
Årsberetningen 
Der blev drøftet forskellige løsninger på 
årsberetningen. 
 
Der lægges en video op på Facebook, 
hvori hovedpointerne fra årets arbejde 
præsenteres. 
 
Kort gennemgang af rapport fra SMAK 
BÆK gennemgik rapporten fra SMAK-
arkitekterne. 
Der er lavet 4 forskellige forslag til løs-
ning af lokaleproblematikkerne på de 3 
skoler. 
 
BÆK gennemgik desuden de kommen-
tarer, som er blevet angivet fra skolele-
delsen til de forskellige scenarier. 
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           Høringssvar vedr. budget 2020. 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
           Gennemgang af det nye kom- 
           munikationssystem ”AULA” 
 
 
 
 
 
 
           Ny hjemmeside. 
 
 
 
 
 
 

4. Meddelelser 
 

Datoer til skolebestyrelsesmø-
derne næste skoleår.  
Mandag den 19/8 og 9/12 
Tirsdag den 10/9 og 4/2 
Onsdag den 9/10, 4/3 og 13/5 
Torsdag den 14/11, 16/4 og 11/6 

 
Toiletter i Hjallerup 
Flemming orienterer om status 

 
 
 

 
Der var opbakningen fra Skolebestyrel-
sen til de kommentarer som skoleledel-
sen var kommet med ift. de forskellige 
scenarier. 
 
Skolebestyrelserne vil blive inddraget i 
de løsninger, der skal arbejdes videre 
med på de enkelte skoler. 
 
Høringssvar vedr. budget 2020 
Der er tale om mange gengangere fra 
tidligere afdækningskataloger. 
 
BÆK har lavet forslag høringssvar.  
 
Der var enkelte forslag til ændringer, 
hvilket blev lavet. Forslaget sendes rundt 
til skolebestyrelsen for kommentarer og 
indsendes efterfølgende. 
 
Det er vigtigt, at MED-udvalget også hø-
res. 
 
 
Gennemgang af det nye kommunika-
tionssystem ”AULA” 
BÆK viste hovedtrækende i det nye 
kommunikationssystem Aula. Det kører 
for forældrene fra d. 1/8-2019. 
Intra lukker ned samme dag. 
 
Ny hjemmeside. 
BÆK viste den nye hjemmeside. Her vil 
der fremgå alle de ting, som er fælles for 
alle skolerne i Distrikt Hjallerup. Fra den 
fælles hjemmeside kan man klikke sig 
videre til de enkelte skoler. 
 
 
4. Meddelelser 
 
Datoer til skolebestyrelsesmøderne 
næste skoleår 
Datoerne blev taget til efterretning. 
 
Møderne placeres efter turnus – Hjalle-
rup, Klokkerholm, Flauenskjold. 
 
Toiletter i Hjallerup 
Flemming har lavet en skrivelse, hvori 
der indgår flere tidligere beslutning ift. 
toiletter. 
Det er sendt afsted til børne- og skole-
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Ansættelse af ny skoleleder 
 
 
 
 
Økonomi til dato 

            
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

Personalesituationen    
           
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

udvalget, hvor det blev behandlet tirsdag 
d. 4/6-2019. 
Flemming har rykket for et svar, men har 
fået besked om, at den nu skal behand-
les i økonomiudvalget. 
 
Der var stor opbakning til Flemmings 
arbejde – han opfordres af bestyrelsen til 
at fortsætte det gode arbejde. 
 
Ansættelse af ny skoleleder 
Der er ansat en ny skoleleder på Hjalle-
rup Skole – Anne Marie Trolle (Mie Trol-
le), som starter d. 1/8-2019. 
 
Økonomi til dato 
Den nye arbejdstidsaftale bliver dyr for 
skolerne i Distrikt Hjallerup. 
Da økonomien er den samme giver det 
nogle udfordringer ift. skolernes økono-
mi. 
 
BÆK gennemgik status på regnskabet 
indtil nu for regnskabsåret 2019. 
Økonomien ser fornuftig ud på nuvæ-
rende tidspunkt. 
 
Der var en god drøftelse af det økonomi-
ske råderum. 
 
Personalesituationen 
Flauenskjold 
Der er en ledig stilling med ansøgnings-
frist torsdag d. 13/6 kl. 12.00 og samtaler 
mandag d. 17/6 
 
Klokkerholm 
Der er slået én stilling op i almenskolen 
og én til K-klassen. 
Der mangler at blive sammensat et an-
sættelsesudvalg til stillingen i almenafde-
lingen. 
 
Hjallerup 
Der er opslået en ledig stilling med ma-
tematik i indskolingen. 
Der er derudover 2 medarbejdere lang-
tidssygemeldt – den ene vil påbegynde 
tilbagevenden til arbejdet efter sommer-
ferien, mens den anden forventes at væ-
re sygemeldt frem til julen 2019, hvoref-
ter vedkommende forventes at vende 
gradvis tilbage. 
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Skoleårets planlægning 
Hvor langt man er de forskellige 
steder 

 
         
            Nyt fra LBO/SFO/skolerne 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
            Formanden. 
            
 
  

Skoleårets planlægning 
SFO 
Der afventes en afklaring af skemalæg-
ningen for at få planlagt næste skoleår. 
Der er kommet skema i Klokkerholm og 
Flauenskjold, mens skemaet endnu ikke 
er helt klar på Hjallerup Skole. 
 
Hjallerup 
Der er givet besked ift. at fagfordelingen 
nu må offentliggøres overfor forældre og 
elever. Skemaet er i fuld gang med at 
blive lagt. 
 
LBO 
Det er nu besluttet, hvordan LBO’en skal 
organisatorisk. Der kommer områdele-
delsen, hvilket iværksættes pr. 1/1-2020. 
Der er både fordele og ulemper ved den 
løsning, som er blevet besluttet. 
Beslutningen har betydning for skolebe-
styrelsesrepræsentanten fra LBO’en i 
skolebestyrelsen. 
 
Flauenskjold 
Fagfordeling og skema er klar. 
Det går godt med istandsættelsen af 
”Blækhuset”, hvor der tidligere på året 
var brand. 
 
Klokkerholm 
Fagfordelingen og skemaet ligger klar. 
 
Formanden 
Mikael har været til møde i det rådgiven-
de organ. 
Der har været en drøftelse af: 

- SMAK-arkitekternes forslag til 
skoleindretning 

- IT-midler 
- Kvalitetsrapporten 
- Prisstigninger i SFO’en 
- Ønske om større inddragelse i 

større beslutninger på skoleområ-
det 

 
3 hovedpunkter til Facebook 

- Høringssvar til budget 2020 
- Toiletterne på Hjallerup Skole 
- Årsberetning på en nye måde 

 
Ønske fra formanden for skolebestyrel-
sen om, at der sker en gradvis overleve-
ring af formandsrollen i det kommende 
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skoleår. 
 

6.   Eventuelt. 
           

Intet 

       Næste skolebestyrelsesmøde  
       Mandag den 19. august i  
       Hjallerup. 

 

 
Udgivelsesdato:      Referent: MR 
 


